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Deze vergadering hebben we het gehad over: 

- Bestuurskleding 

- Nieuwsbrief 

- Evaluatie Sinterklaas 

- Afrekening midzomerfeest 

- KOEN 

- Rubinnovation 

- Regels commissies 

- Jaarvergadering 

 

Eerder hadden we bedacht Rubisco-sjaaltjes/stropdassen te willen, maar dit geeft bij nader inzien 

toch niet de uitstraling die we willen hebben. We gaan nu verder kijken naar jasjes/overhemden met 

logo. 

 

Het is al een tijdje de vraag of de nieuwsbrief zoals we hem nu sturen, gelezen en gewaardeerd 

wordt. We hebben tijdens de sinterklaasactiviteit een aantal mensen hiernaar gevraagd, hieruit bleek 

dat de aankondiging van activiteiten het belangrijkste is. Het format zou daar meer naar aangepast 

kunnen worden met minder tekst. Wie hier een mening over heeft, mag ons altijd benaderen! 

 

De Sinterklaasactiviteit met symposium ’s middags en eten en pubquiz daarna was een erg geslaagde 

activiteit, vonden wij zelf. De 4 sprekers werden gewaardeerd en vonden het zelf ook erg leuk. De 

pubquiz daarna bracht veel enthousiasme en gezelligheid met zich mee en er was gelukkig wat 

minder Chinees over als vorig jaar! De financiële afrekening volgt nog. 

 

Het midzomerfeest is alweer een tijd geleden, maar hiervan hadden we nog een afrekening tegoed. 

Deze zag er goed uit. Door omstandigheden was er 145 euro over, aan de deelnemers zal restitutie 

worden aangeboden. Aangezien overmaken geld kost, wachten we tot na KOEN om eventuele 

restitutie daarvan gezamenlijk over te maken. 

 

KOEN10 is al bijna! De herinnering voor aanmelding wordt er meteen uitgedaan, op dit moment zijn 

er nog weinig aanmeldingen maar die stijgen meestal vlak voor de deadline nog flink. Wanneer de 

aanmeldingen laag blijven, gaat er verlies gedraaid worden door de vaste kosten van de locatie, dus 

hopelijk volgen nog voldoende aanmeldingen, bijvoorbeeld lichtingen die viavia elkaar meenemen. 

 

Een andere activiteit is RubiNnovation. Vandaag was de eerste brainstormsessie die volgens 

deelnemers en brainstormbegeleidster Nel geslaagd was. Nu wachten op bedrijven, dus alle 

deelnemers gaan hiernaar op zoek. 

 



Naast de huidige activiteiten hebben we het tijdens de vergadering ook gehad over regels voor 

commissies in het algemeen. Zo was er de vraag of activiteiten die niet via Rubisco werken de 

mailinglijst mogen gebruiken. Voor Rubisco was er tenslotte ook een mailinglijst die voor iedereen 

beschikbaar was, maar dit is op dit moment niet zo. Het is de bedoeling dat Rubisco olympisten helpt 

bij het organiseren van activiteiten en dit niet juist tegenwerkt, wat met de huidige regels dus wel zo 

is. Tegelijkertijd hebben wij een verantwoordelijkheid voor de privacy bescherming van wie zijn 

gegevens aan ons beschikbaar heeft gesteld maar dit hiervoor niet had. Wij blijven dus sowieso alles 

voor iedereen versturen en geven de mailinglijst niet uit handen. Maar dit gaan we in het vervolg dus 

ook doen voor activiteiten buiten Rubisco om, maar dan zetten we in elke mail/uitnodiging duidelijk 

of deze activiteit onder de vlag van Rubisco wordt georganiseerd (en dus financieel gedekt is) of niet. 

 

Naast de mailinglijst hebben we duidelijker op papier gezet waarop wij een begroting van een 

commissie beoordelen. Deze punten worden duidelijker in het commissie draaiboek opgenomen. 

Wij zullen niet beoordelen op inhoud, tenzij dit om een risico gaat (bijvoorbeeld een te hoog totaal 

bedrag en daardoor waarschijnlijk te weinig deelnemers).  

 

Tot slot kijken wij alweer uit naar het volgende jaar: de jaarvergadering komt eraan! Deze hebben we 

gepland op zaterdag 7 maart. We hopen dat velen van jullie aanwezig zullen zijn! 


